
 
Z á p i s n i c a  

z    p r v é h o   zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného dňa 
8. februára 2022 vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu v Krupine 

___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová   
Ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 
Neprítomný:  Ing. Jaroslav Bellák 
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan 
Hlavná kontrolórka mesta: Ing. Marta Murínová 
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Prvé zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol primátor 
mesta Ing. Radoslav Vazan. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo 
zvolané v zmysle zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších predpisov, počet 
prítomných poslancov je 9 a je uznášania schopné.  
Ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 
Neprítomný: Ing. Jaroslav Bellák 
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.1/2022-MsZ                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
1. Otvorenie – primátor mesta 
2. Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre  
    zákazku s názvom „Zhodnocovanie BRKO v meste Krupina – stavebné práce“                
    – Ing. Belláková 
3. Záver 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, 
Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová   
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Jaroslav Bellák  
ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 
 
 
 
 



Mgr. Anna Surovcová navrhla doplniť bod č. 3 do programu zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva v Krupine - Informácia o situácii v zariadení Svetlo Krupina, n.o.  
 
Mgr. Michal Strelec navrhol doplniť bod č. 4 a bod č. 5 do programu zasadnutia 
Mestského zastupiteľstva v Krupine z čiastkového výstupu zasadnutia Komisie 
školstva mládeže, kultúry, športu a verejného poriadku 
- bod č.4 Návrh na schválenie pamätníka Červenej armády 
- bod č.5 Prerokovanie návrhov na ocenenie Osobnosť športu za rok 2021 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 2/2022-MsZ                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia s doplnenými bodmi  
1. Otvorenie – primátor mesta 
2. Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre  
    zákazku s názvom „Zhodnocovanie BRKO v meste Krupina – stavebné práce“                
    – Ing. Belláková 
3. Informácia o situácii v zariadení Svetlo Krupina, n.o.- Mgr. Surovcová 
4. Návrh na schválenie pamätníka Červenej armády- Mgr. Strelec 
5. Prerokovanie návrhov na ocenenie Osobnosť športu za rok 2021- Mgr. Strelec 
6. Záver 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová   
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný:   
ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 

 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Eva Lukáčová, Mgr. Martin Selecký 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 3/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie v zložení:   
Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Eva Lukáčová, Mgr. Martin Selecký 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová   
proti: 
zdržal sa: 
neprítomní:   
ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 
 

 



Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová 
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Škvarková 
 
Bod 2: Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných 
podkladov pre zákazku s názvom „Zhodnocovanie BRKO v meste Krupina – 
stavebné práce“– Ing. Belláková 
 
Ing. Belláková- Mesto Krupina získalo nenávratný finančný príspevok vo výške 
667.475,85 € na realizáciu projektu s názvom „Zhodnocovanie BRKO v meste 
Krupina“ v rámci výzvy OPKZP-PO1-SC111-2019-56. Hlavnou aktivitou projektu je 
vybudovanie zariadenia pre zhodnocovanie biologicky rozložiteľného komunálneho 
odpadu v areáli rekultivovanej skládky komunálneho odpadu na Bielom Kameni 
vrátane nákupu manipulačnej techniky. Predkladaný návrh na uznesenie súvisí s 
procesom verejného obstarávania stavebných prác, ktorých predpokladaná hodnota 
zákazky predstavuje sumu 239.097,75 €. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Nakoľko nemali poslanci k danému bodu pripomienky, primátor mesta dal hlasovať 
a poslanci prijali: 
 
Uznesenie č.4/2022-MsZ                                                                    
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
návrh zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku s 
názvom „Zhodnocovanie BRKO v meste Krupina – stavebné práce“ v zmysle zákona 
č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 
znení neskorších predpisov. 
a to 10  hlasmi z 10 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová   
proti:  
zdržal sa: 
neprítomný:  
ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 
 
Uznesenie č.5/2022-MsZ                                                                    
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
zriadenie komisie za účelom otvárania ponúk, vyhodnotenia splnenia podmienok 
účasti a vyhodnotenia súťažných ponúk v zmysle ustanovenia zákona o verejnom 
obstarávaní k zákazke s názvom "Zhodnocovanie BRKO v Krupine – stavebné 
práce" v zložení 
predseda komisie: Ing. Norbert Kemp  
členovia s právom vyhodnocovania: Ing. Jaroslav Bellák, Ing. Stanislava 
Pavlendová, Ing. Norbert Kemp, Ing. Martin Križan, Ing. Peter Filuš 
členovia bez práva vyhodnocovania: Ing. Radoslav Vazan, Ing. Dajana Belláková  



a to 10  hlasmi z 10 prítomných 
za:  Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová   
proti:  
zdržal sa: 
neprítomný:  
ospravedlnení: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová 
 
Bod 3. Informácia o situácii v zariadení Svetlo Krupina, n. o.- Mgr. Anna 
Surovcová   
 
Mgr. Anna Surovcová- podala informáciu ohľadom zvýšenia stravného klientom 
v zariadení Svetlo Krupina, n. o.. Pre všetkých klientov zariadenia sociálnych služieb 
Svetlo Krupina, n. o., poskytuje stravu Nemocnica Agel Zvolen, ktorá od 1.2.2022 
zvýšila stravné o 3,01 € na deň na klienta (z 5,84 € na 8,85 €). Je to položka, 
s ktorou sa v rozpočte nepočítalo, pani riaditeľke bol doručený návrh Dodatku 
zmluvy, ktorý je potrebný podpísať, strava pre klientov zariadenia musí byť 
zabezpečená.  
Pani riaditeľka sa to snažila komunikovať s p. Ing. Veselou, ktorá to rieši na strane 
nemocnice Zvolen. Primátor mesta tiež rokoval s pani Ing. Veselou, ktorá potvrdila že 
nemôžu ísť nižšie s cenami z dôvodu nárastu cien potravín a energií.  
Mgr. Anna Surovcová- informovala, že to presahuje sumu, o ktorej môže rozhodovať 
p. riaditeľka a chce prítomných poprosiť o návrh rozhodnutia, prípadne  samotné 
rozhodnutie. Musí sa pripraviť buď zmena VZN pri navýšení, na klienta to vychádza 
o viac ako 90 € na klienta na mesačnej úhrade, momentálne je mesačná úhrada 
507€ v zariadení Svetlo Krupina, n. o. a po novom 597 €. Správna rada musí 
rozhodnúť o tom, či zvýšenie stravného sa prenesie na klienta zariadenia, alebo 
navrhnúť iné riešenie financovania.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
 
Rozprava: 
Mgr. Anna Surovcová- s p. riaditeľkou bola snaha nájsť iné riešenie, jednou 
z možností pri takomto navýšení bol návrh zmeny dodávateľa stravy - p. riaditeľka 
komunikovala s dodávateľom stravy p. Lapinom a požiadala o cenovú ponuku, ale  
dostala odpoveď, že plánujú väčšie organizačné zmeny a momentálne by  kapacitne 
nezvládali takéto navýšenie. Pani riaditeľka zariadenia ďalej oslovila Domov 
dôchodcov a sociálnych služieb Krupina, ktorý patrí pod BBSK, kde dostala cenovú 
ponuku 7,50 € na stravnú jednotku, ale bez dopravy a v súčasnosti aj bez pracovnej 
sily, p. riaditeľka zariadenia Domova dôchodcov a sociálnych služieb Krupina by 
potrebovala navýšiť v kuchyni personál. Na to je potrebné aj schválenie zriaďovateľa, 
teda BBSK. Ďalej sa oslovilo zariadenie DSS Nádej, či by nevedeli stravu zabezpečiť 
oni, návrh z ich strany vyšiel 9,39 € bez dopravy. Navyšovaniu sa nedá vyhnúť 
a správna rada musí rozhodnúť, aby následne p. riaditeľka zariadenia vedela 
pripraviť podklady.  
primátor mesta- informoval prítomných ohľadom sociálnej oblasti, kde sa nás týka 
viacej problémov, vláda schválila novelu zákona o sociálnych službách, kde na nás 
preniesla ďalšiu povinnosť zvýšiť poplatok zo samosprávy o 100 € mesačne na 
klienta v zariadeniach pre klientov, ktorí majú trvalý pobyt na území mesta. Primátor 



mesta kontaktoval p. Ing. Veselú- úprava cien sa týka od mesiaca február, zdôvodnili 
to s nárastom cien potravín, rastom minimálnej mzdy a rastom energií. Treba 
navrhnúť akým spôsobom sa to vyrieši, či celé bremeno nárastu ceny sa prenesie na 
klientov alebo sa bude podieľať financovaním aj Mesto. 
Mgr. Anna Surovcová- podala informáciu ohľadom doplácania 100 € na klienta. 
V zariadení Svetlo Krupina, n. o. a zariadenie Nádej nedoplácame 100 € na klienta, 
my doplácame na klienta príspevok mesačne, neduplicituje sa to.  
- pre informáciu - v zariadení Svetlo - viac ako 2/3 doplácajú príbuzní.  
primátor mesta - aké sú úhrady na úrovni Mesta pre zariadenie Svetlo Krupina, n. o.  
Mgr. Anna Surovcová- úhrady z Mesta -  základná úhrada 507 € pre všetkých, pre 
obyvateľa mesta Krupina 456 €. 
primátor mesta - informoval sa ohľadom súkromných dodávateľov jedla. 
Mgr. Anna Surovcová - súkromné firmy dodávateľov stravy nevedia zabezpečiť 
100% donášku obedov v rámci sviatkov, víkendov. 
Ing. Jaroslav Bellák - chcel podať informáciu ohľadom technických vecí stravovania,  
koľkokrát za deň vozia stravu do zariadenia a aký je dôvod navýšenia personálu.  
Mgr. Anna Surovcová - počty vydaných stravných jednotiek to nepokryjú personálne 
v zariadení, musí to byť personálne zabezpečené, nepokryjú toľko obedov, museli by 
navýšiť personál. Do zariadenia 4 krát denne (raňajky, obed, olovrant, večeru) vozia 
stravu, varia v kuchyni dole v nemocnici v Krupine.  
Mgr. Marián Hecl - strava z nemocnice je bezstarostná aj keď je cena vyššia, dal 
návrh 50% doplatí Mesto a 50% klient zariadenia. 
Mgr. Anna Surovcová - keďže ide o navýšenie 90 € a podľa návrhu poslanca Mgr. 
Hecla, by sa táto suma financovala 50% Mesto a 50% klient zariadenia.  
Ing. Jaroslav Bellák - všeobecne poznamenal, že je za podporu zariadenia, ale či nie 
je nespravodlivé, keď v zariadení Nádej im nefinancujeme toľko koľko zariadeniu 
Svetlo, díva sa na to ako naši a cudzí. 
Mgr. Anna Surovcová - informovala, že v minulom roku sa rovnako prispelo obom 
zariadeniam v meste, prispelo sa rovnakou sumou pre Krupinčanov v zariadení 
Nádej tak, ako aj v zariadení Svetlo. 
Ing. Peter Filuš - preniesol návrh na schválenie ohľadom navýšenia- 60% klient 
zariadenia a 40% Mesto . 
Mgr. Anna Borbuliaková - porovnala zariadenia Svetlo a Nádej, kde je približne 100 € 
rozdiel v nákladoch, treba pýtať financie od samospráv, aby si doplatili za svojich 
obyvateľov, ktorí bývajú v zariadeniach alebo budú musieť doplatiť príbuzní. 
primátor mesta - navrhol pripraviť návrh VZN o podmienkach poskytovania 
sociálnych služieb, navrhol doplatiť rozdiel obyvateľom, ktorí bývajú v zariadeniach a 
majú trvalý pobyt na území mesta Krupina, návrh VZN - Mesto bude doplácať 
klientom s trvalým pobytom v meste Krupina. 
Ing. Jaroslav Bellák - dal dotaz, či si Mesto môže žiadať tých 100 € od samospráv 
pre obyvateľov s trvalým pobytom mimo mesta Krupina. 
Mgr. Anna Surovcová - informovala, že zariadenia si môžu žiadať tých 100 € od 
samospráv odkadiaľ sú ich klienti, klient si musí požiadať o ten príspevok v mieste 
svojho trvalého pobytu.  
Mgr. Michal Strelec - zvyšovanie Mesto čaká aj v materských a základných školách, 
či sa nebude zamýšľať aj v týchto zariadeniach o zvyšovaní.  
primátor mesta - navrhol vo VZN rozdeliť - obyvateľ s trvalým pobytom v meste 
Krupina a obyvateľ s trvalým pobytom inde. 
Ing. Jaroslav Bellák - navrhol zjednotiť mesačný poplatok v zariadení Nádej so 
zariadením Svetlo. 



Mgr. Anna Surovcová - je za postupné každoročné navyšovanie.  
Ing. Jaroslav Bellá k- dal návrh VZN - 600 € mínus 10% pre obyvateľa s trvalým 
pobytom v meste Krupina. 
Mgr. Michal Strelec - klientom zariadení prízvukovať, aby si príspevok pýtali od svojej 
obce alebo sa prihlásili na trvalý pobyt do mesta Krupina. 
Mgr. Anna Surovcová - pri tomto návrhu VZN ťarchu zvýšenia obedov preberajú 
klienti.  
Ing. Jaroslav Bellák - teraz vyriešime stravu a príde na zvyšovanie energií (kúrenia) 
ako to vyriešime, už teraz by sme si mali robiť rezervu pri zvyšovaní cien energií 
a potravín. 
Mgr. Anna .Surovcová - čaká sa na zvýšenie energií, čo budeme musieť zahrnúť do 
rozpočtu budúci rok. 
 
Primátor mesta dal hlasovať za návrh:  
Hlasovanie za návrh VZN Ing. Jaroslava Belláka - 600 € mesačne mínus 10% pre 
obyvateľov mesta Krupina, 
a to 10  hlasmi z 11 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti:  
zdržal sa: Mgr. Anna Surovcová   
neprítomný:  
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.6/2022-MsZ                                                                    
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb v zariadení sociálnych služieb Svetlo 
Krupina, n. o., v základnej sume mesačnej úhrady klienta za sociálnu službu vo 
výške 600 EUR mesačne, 
a to 10  hlasmi z 11 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti:  
zdržal sa: Mgr. Anna Surovcová   
neprítomný:  
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
 
 
Bod 4: Návrh na schválenie pamätníka Červenej armády- Mgr. Strelec 
 
Mgr. Strelec- Vzhľadom na blížiace sa 77. výročie oslobodenia mesta Krupina 
Červenou armádou a Kráľovskou rumunskou armádou (3. marec 1945 – 3. marec 
2022) ako i na skutočnosť, že ČA má pamätník na Svätotrojičnom námestí bez 
menoslovu padlých hrdinov, komisia vyššie uvedený návrh realizácie pamätníka ČA 
s menoslovom padlých hrdinov v priestore starého cintorína mesta Krupina, kde boli 



pôvodne padlí príslušníci ČA pochovaní, odporúča schváliť. O osadení pamätnej 
tabule sa uvažovalo už v roku 2020 pri príležitosti 75. výročia. Z dôvodu 
pandemických covid opatrení ako i pozastaveného čerpania finančných prostriedkov 
zámer nebol zrealizovaný.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Nakoľko nemali poslanci k danému bodu pripomienky, primátor mesta dal hlasovať 
a poslanci prijali: 
 
Uznesenie č.7/2022-MsZ                                                                    
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
realizáciu pamätníka a vojnového hrobu príslušníkom Červenej armády, 
osloboditeľom mesta v dňoch 3. - 5. marca 1945 s menoslovom padlých hrdinov 
podľa priloženého návrhu v priestore starého cintorína mesta Krupina,  
a to  8 hlasmi z 11 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti:  
zdržal sa: Mgr. Marián Hecl, Ing. Jozef Lutter, Mgr. Martin Selecký 
neprítomný:  
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
 
Bod 5: Prerokovanie návrhov na ocenenie Osobnosť športu za rok 2021- Mgr. 
Strelec  
 
Mgr. Strelec- Návrhy boli podané jednotlivými športovými klubmi a riadne 
odôvodnené, a to dlhodobými športovými úspechmi vyššie uvedených športovcov 
a najmä dosiahnutými výsledkami v rokoch 2020 a 2021 v kategórii športovec, ako i 
dlhodobými výbornými výsledkami v rokoch 2020-2021 v kategórii tréner. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Nakoľko nemali poslanci k danému bodu pripomienky, primátor mesta dal hlasovať 
a poslanci prijali: 
 
Uznesenie č.8/2022-MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
o d p o r ú č a  
na ocenenie Osobnosť športu za rok 2021 s termínom odovzdania ocenenia dňa 
28.2.2022:  

1. Peter Ďurica – návrh Atletického klubu Krupina 
2. Šimon Troiak – návrh Atletického klubu Krupina 
3. Ing. Alžbeta Bačíková – návrh Cyklistického klubu Krupina 
4. Róbert Polievka – občiansky návrh 
5. Anna Kohútová – návrh  Volejbalového klubu Krupina 
6. Mgr. Bronislava Výbohová – návrh Domček CVČ Krupina 
7. Ing. Barbara Papánková – návrh  Domček CVČ Krupina, 

a to 11  hlasmi z 11 prítomných 



za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti:  
zdržal sa: 
neprítomný:  
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
 
Bod 6 : Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky, primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky zápisnice. 
Ukončenie zasadnutia 16.15 hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine, 8. február 2022 
Zapísala:  Ing. Tatiana Škvarková 
 
 
Ing. Jaroslav B e l l á k 
Overovateľ I. 
 
 
                                                                              
Mgr. Oľga B ú r y o v á                                            Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                   primátor mesta 
 

 


